

16 July 2026

التاريخ: 16 يوليو 2026

Subject: Following the Declaration dated 7 July 2026 regarding the IT Security Incident.	الموضوع: إفصاح تابع للإفصاح الصادر بتاريخ 7 يوليو 2026 بشأن حادثة أمن المعلومات.
With referring to the previous Declaration dated 7 July 2026 in which the Company clarify the IT security incident alleged to have affected our organisation. The Company continued the investigations into the matter and sought the assistance of external legal counsel and specialist digital forensic experts. While the investigation remains ongoing, we have now identified indicators suggesting that the claims made online are credible, and we want to make the market aware of these developments at the earliest opportunity in the interests of transparency. At this stage, the scope and nature of the incident, including whether any personal data or other confidential information has been accessed or exfiltrated, has not yet been conclusively confirmed. The forensic investigation is continuing as a matter of priority. To be clear, the Company presently have no evidence of any impact to any financial data, or any evidence of any detriment having been caused to any of our customers. We took immediate steps to contain the incident and were able to successfully restore our systems from viable backups, meaning that we have not suffered any operational disruption as a result of this incident. We continue to have in place 24/7 endpoint detection and response tooling and have not received any alerts of suspicious activity since taking containment action.	بالإشارة إلى الإفصاح المؤرخ بتاريخ 7 يوليو 2026، والذي قامت الشركة من خلاله بتوضيح حادثة أمن معلومات والتي يدعى أنها أثرت على أنظمة الشركة. تؤكد الشركة بمواصلة التحقيقات المتعلقة بالحادثة، كما استعانت بمستشار قانوني خارجي وخبراء متخصصين في التحقيقات المختصة في حوادث أمن المعلومات. وعلى الرغم من أن التحقيق لا يزال جارياً، فقد توصلت الشركة حتى الآن إلى مؤشرات تفيد بأن الادعاءات المتداولة عبر الإنترنت تحمل بعضاً من الصحة، وستواصل الشركة الإفصاح عن أي مستجدات جوهرية تتعلق بالحادثة المشار إليها أعلاه فور توافرها، وذلك التزاماً بمبدأ الشفافية والإفصاح. وفي هذه المرحلة، لم يتم بعد التأكد بشكل قاطع من نطاق الحادثة وطبيعتها، بما في ذلك ما إذا كان قد تم الوصول إلى أي بيانات شخصية أو معلومات سرية أخرى أو استخراجها. ولا تزال تحقيقات عن حادثة أمن المعلومات مستمرة على سبيل الأولوية. ونود التأكيد أنه، حتى تاريخه، لا يوجد لدينا أي دليل على تأثر أي بيانات مالية، كما لا يوجد أي دليل على وقوع أي ضرر لأي من عملائنا نتيجة لهذه الحادثة. وقد اتخذت الشركة فوراً الإجراءات اللازمة لاحتواء الحادثة، وتمكننا بنجاح من استعادة الأنظمة من النسخ الاحتياطية، الأمر الذي حال دون حدوث أي انقطاع في عمليات الشركة نتيجة لهذه الحادثة. كما نواصل تشغيل أنظمة الكشف والاستجابة للحوادث الأمنية على مدار الساعة (24/7)، ولم نلقَ أي تنبيهات تشير إلى وجود أي نشاط مشبوه منذ اتخاذ إجراءات الاحتواء.

المفوض بالتوقيع Authorized Signatory

